
Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Štěpánov nad Svratkou 

konané dne 20. 2. 2018 v 18:00 hodin 

Přítomni: 

Mgr. Boháčové Alena, Čupr Zdeněk, Horák Augustin, Bc. Juřík Ladislav, Mgr. Kubík Vratislav, 

Mgr. Kubíková Stanislava, PaedDr. Kunčíková Šárka, Murčo Dušan, Opatřil Milan, Špaček Petr, 

Vícha Dušan 

Omluveni: 

Čuprová Saša, Mgr. Kobzová Ladislava, Ostrýž Otakar, Stárek Pavel  

Program: 

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise, zapisovatele zápisu, ověřovatelů zápisu 
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva, zpráva o činnosti rady 

městyse, výborů a komisí 
4. Prezentace XXXXXXXXXXX - přístřešek ÚM, veřejné prostranství u KD 
5. Inventarizace majetku městyse za rok 2017 - zpráva 
6. Novelizované předpisy vydané k účetnictví a rozpočtu pro ÚSC od 1.1. 2018 
7. Aktualizace Strategického plánu rozvoje Štěpánova nad Svratkou 2018 - 2022 
8. Snížení energetické náročnosti KD - vícepráce - podlaha sál, CN ústřední topení, 

sociální zařízení 
9. Smlouva o poskytování poradenství při administraci projektu 

financovaného z programů a fondů ČR/EU s firmou B+P Research s.r.o. 
„Infrastrukturou 
k odbornému vzdělávání" ZŠ Štěpánov nad Svratkou - reg.č.projektu 
CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_062/0004231 financovaného z IROP 

10. Žádost o finanční dar MO STP Bystřice n. P. na rok 2018 
11. Rozpočtová opatření č. 12/2017,1/2018 
12. Různé, diskuze, závěr 

Před vlastním zahájením jednání se zastupitelé sešli v budově KD, kde se seznámili s 
průběhem prací. Zároveň byli informováni o návrhu změny projektu opravy podlahy sálu 
(vícepráce) a řešení rekonstrukce sociálního zařízení. 

K bodu 1: Zahájení. 

Jednání zastupitelstva zahájila starostka městyse a přivítala XXXXXXXXXX, který přišel 

seznámit zastupitele s návrhem řešení přístřešku ÚM(bod jednání č. 4). Doporučila 

zastupitelstvu změnu programu - zařadit tento bod na úvod jednání. 
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K bodu 4: Prezentace XXXXXXXXXXXX - přístřešek ÚM. 

XXXXXXXXXXXXXXX ve své prezentaci seznámil zastupitele nejen s návrhem řešení vstupu 
do budovy ÚM, ale i kulturního domu včetně řešení veřejného prostranství před KD. 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí prezentaci XXXXXXXXXXXXX - přístřešek vchodu 

do ÚM a veřejné prostranství před KD. 

Zastupitelstvo městyse ukládá starostce vyjednat s XXXXXXXXXXXX a předložit k 

posouzení jiné řešení vstupu do budovy ÚM. 

K bodu 2: Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

Starostka městyse přednesla návrh na složení návrhové komise ve složení p. Murčo Dušan 

a Mgr. Kubík Vratislav. 

Hlasování: 

Pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje návrhovou komisi ve složení p. Murčo Dušan a Mgr. Kubík 

Vratislav. 

Starostka přednesla návrh na zapisovatele - Mgr. Boháčová Alena. 

Hlasování: 

Pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje zapisovatele Mgr. Boháčovou Alenu. 

Dále starostka podala návrh na ověřovatele zápisu - p. Zdeněk Čupr a p. Petr Špaček. 

Hlasování: 

Pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje ověřovatele zápisu p. Zdeňka Čupra a p. Petra Špačka. 

Starostka městyse dále přednesla návrh na zařazení nových bodů do programu jednání: 
bod č. 11: Žádost ZŠ a MŠ Štěpánov nad Svratkou o schválení hospodářského výsledku za 
rok 2017 
bod č. 12: Žádost o příspěvek na činnost mladých hasičů na rok 2018  
bod č. 13: Dodatek č. 22 k nájemní smlouvě o provozování kanalizace pro veřejnou 
potřebu v obci Štěpánov nad Svratkou ze dne 30.12. 2004 
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Hlasování: 
Pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse schvaluje zařazení nových bodů programu:  
bod č. 11: Žádost ZŠ a MŠ Štěpánov nad Svratkou o schválení hospodářského výsledku za 
rok 2017; bod č. 12: Žádost o příspěvek na činnost mladých hasičů na rok 2018;  
bod č. 13: Dodatek č. 22 k nájemní smlouvě o provozování kanalizace pro veřejnou 
potřebu v obci Štěpánov nad Svratkou ze dne 30.12. 2004 a bod č. 14: Rozpočtová opatření 
č. 12/2017,1/2018 

K bodu č. 3: Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva. 
Na zasedání zastupitelstva dne 19. 12. 2017 bylo uloženo: 

- starostce městyse zjistit možnost snížení ceny tarifů internetu přes IGN: 
Byla písemně oslovena firma IGN o vyjádření, zastupitelé byli seznámeni s odpovědí. 
Součástí bylo porovnání s nabídkou 02, poukázáno na výhodnost IGN. 

- starostce městyse zajistit osvojení křížku u XXXXXX - je v řešení, čeká se na vyjádření 
auditorek Kraje Vysočina 

Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse bere na vědomí kontrolu usnesení z minulého zasedání ZM. 

Zpráva o činnosti rady městyse: 
Zprávu o činnosti rady přednesla starostka městyse, seznámila zastupitele se závěry jednání: 

1. Rada městyse se na svém zasedání pravidelně zabývala projektem „Snížení energetické 
náročnosti KD": 
schválila zahájení prací p. XXXXXXXX na odbagrování válu za budovou KD alespoň 1,5 m od 
anglického dvorku do hloubky pod úroveň podlahy sklepa a projednala průběh prací v 
projektu zateplení KD: 

- dokončeno zateplení půd nad KD i penzionem, zateplení žebrových stropů ve sklepech a 
provedena úprava vstupu na půdu z hlediska zajištění bezpečnosti. 

- rozebrána stříška anglického dvorku, odbagrována zeď (při úpravě terénu byl odhalen 
klenutý sklep ve svahu), vytýčeno el. vedení, práce na oddrenážování zadního traktu 
budovy bude zahájeno 9. 2. 2018 

- podlaha v sále - provedeny sondy. Bylo zjištěno, že podlaha se nezvedá, ale došlo 
k propadu. Navrženy dvě možnosti řešení podlahy v sále - odstranit stávající 
parkety a 10 cm podkladu, provést izolaci a položit parkety, nebo vyvést úplný 
podklad pod parketami, provést celkový nový podklad a na rošt položit 
palubky-třeba zvážit obě možnosti 

24. 1. 2018 proběhl kontrolní den za přítomnosti projektanta XXXXXXXXXXXX, bylo 
projednáváno: 

- výměna oken bude provedena v průběhu měsíce února 
- skleněné stěny z luxferů budou nahrazeny okny - nutné zkrátit podhled 
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- všechny dveře budou vybaveny klikou včetně vchodových - madla nahradit klikou 
- ve sklepě zachovat okna k zajištění odvětrávání 
- střecha nad WC - snížení sklonu na 2%, čímž bude docíleno toho, že bude 5 ks oken nad 

sálem pouze vyměněno bez provádění stavebních úprav; u oken bude použit pákový 
systém 

- před zahájením prací v sále a přísáli je třeba odstranit ostění a topení 
- vlez nad příisáli z knihovny - je uložena křidlice, kterou je třeba vyskladnit 
- zastřešení uličky - provést změnu projektu prodloužením střechy se světlíkem 

nad kuchyní. 
Starostka městyse dále informovala členy rady o závěrech kontrolního dne 31. 1. 2016: 
a) STAREDO informovalo o tom co má v předmětu zakázky: bourání parket a bourání 5cm 
betonové desky, uložení tepelné izolace (14 cm) a litého betonu (5 cm). 
b) Po konzultaci s přizvaným geologem bylo rozhodnuto o odebrání podlahy a souvrství na 
niveletu -45cm jak v sále, přisáli i v zázemí - tyto práce budou provedeny na základě zvláštní 
objednávky a vedeny v samostatném deníku. Dále bude zpracována projektová 
dokumentace /způsob založení, požadavky na únosnost či zhutnění, dilatace podlah 
v návaznosti na nášlapnou vrstvu, odvětrání obvodových stěn.../ a to na základě zvláštní 
objednávky. 

Rada městyse schválila objednávku na rekonstrukci podlahy sálu a přisáli firmou STAREDO. 

c) STAREDO předložilo ke zvážení a prověření možnost provedení podlahy v sále jako 
sportovní podlahy na rošt /zde je nutno ověřit vhodnost použití pro účely KD/, což by zajistilo 
lepší odvětrání obvodových zdí a nebylo by třeba dilatace v nášlapné vrstvě /parketách/. 
Rada městyse se dále zabývala: 
- výměna topení-je připravována projektová dokumentace (XXXXXXXXX) a cenová nabídka 
na provedení prací (XXXXXXX) 
- nové rozvody vody v sociálním zařízení vést z kotelny-cenovou nabídku připraví XXXXXX 
- v sociálním zařízení odstranit příčky a nahradit zástěnami, na pánských toaletách snížit 
počet mušlí na 4 ks - na zpracování cenové nabídky na obklady, zástěny a dlažbu oslovit p. 
XXXXXXX 

Rada městyse vzala na vědomí informaci o průběhu prací v projektu „Snížení energetické 

náročnosti - Kulturní dům s restaurací a penzionem Štěpánov" a závěrů kontrolního dne a 

uložila starostce předložit k posouzení zastupitelstvu městyse možnosti provedení podlahy v 

sále a přisáli KD, projednání cenových nabídek na výměnu topení, rozvodů vody a řešení 

sociálního zařízení. 2 3 

2. Rada městyse vzala na vědomí zprávu o ukončení projektu VO chodník - 
kolaudační souhlas vydán 12. 2. 2018. 

3. Rada městyse vzala na vědomí informace k přípravě architektonické studie vstupu 
a veřejného prostranství KD - do rozpočtu na rok 2018 byly zahrnuty finanční prostředky na 
přístřešek nad vstupními dveřmi do budovy ÚM (zadána studie) a architektonickou studii 
vstupu a okolí KD. 
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4. Rada městyse uložila starostce zajistit předložení Smlouvy o poskytování poradenství při 
administraci projektu financovaného z programů a fondů ČR/EU na jednání zastupitelstva v 
měsíci únoru 2018 a doporučila zastupitelstvu její schválení. 
5. Rada projednala a schválila návrh stanovení dnů pro sňatky v obřadní síni ÚM: pátek a 
sobota vždy v době 11 - 14 hodin. Ostatní termíny a místa konání sňatků podléhají správnímu 
řízení a správnímu poplatku. 
6. Rada městyse schválila Žádost o záštitu nad akcí NOMENRUN dne 21. 4. 2018 a uložila 
starostce zjistit finanční náročnost opravy WC. 

Hlasování: 

Pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje nákup betonové jímky se dnem a víkem o objemu 2 m3. 

7. Rada městyse schválila žádost XXXXXXXXXXXX o souhlas s ubytováním osoby blízké. 
8. Rada městyse uložila starostce prověřit na KÚ zda by bylo možno žádat o dotaci na 
opravu vodojemu a zpracování projektové dokumentace na rekonstrukci požární nádrže. 
Oprava vodojemu - o dotaci lze požádat, termín podání do 30. 1. 2018 nelze stihnout, 
podmínkou je vydané stavební povolení a ukončené výběrové řízení - je třeba připravit 
veškeré podklady pro uskutečnění intenzifikace či rozšíření kapacity vod - prodlužování 
kanalizačního řádu a využít možnost zažádání o dotaci do výše 75% v příštím období - tento 
projekt je zahrnut 
do Strategického plánu. Rekonstrukce požární nádrže - v současné době není žádný dotační 
titul. 
9. Rada městyse uložila starostce odpovědět SPÚ - podat informaci o pozemcích parc.č. 850, 
851, 852/2, 852/3 v k. ú. Štěpánov nad Svratkou. 
10. Rada městyse schválila zakoupení nových plastových popelnic na hřbitov (3x komunál + 
2plasty + 2sklo). 
11. Rada městyse souhlasila s demolicí stávajícího objektu č.p.216 a s výstavbou rodinného 
domu dle předložené projektové dokumentace. 
12. Rada městyse souhlasila s umístěním přípojky NN - Bystřičák, XXXXXXXXXXXX. 
13. Rada městyse neschválila připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet". 
14. Rada městyse schválila žádost XXXXXXXX a souhlasila se vstupem a přejezdem pozemku 
p.č. 1111 v k.ú. Štěpánov nad Svratkou. 
15. Rada přijala poděkování Domácího hospice Nové Město na Moravě za poskytnutý 
příspěvek na rok 2018. 
16. Rada se zabývala přípravou jednání EK v železárnách - zpráva ze zdravotního ústavu 
nebyla dodána, jednání v Železárnách s EK se uskuteční 31. 1. 2018. 
Starostka městyse informovala členy rady o závěrech jednání ekologické komise v 
Železárnách. Dále seznámila členy rady s cenovou nabídkou Zdravotního ústavu v Jihlavě na 
monitoring ovzduší po dobu 3 měsíců ve výši 565.070,- Kč včetně DPH. 
Rada městyse uložila starostce předložit jednání zastupitelstva cenovou nabídku ZÚ Jihlava 
na monitoring ovzduší. Zápis z jednání EK v železárnách - Příslib pomoci ZM při získání dotace 
na snížení fugitivních emisí/zpracováním zprávy, doporučení.../ 
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19. Rada se zabývala jednáním o zrušených linkách autobusů v Bystřici n. P. 24. 1. 2018 - 
vysloveny požadavky na zajištění dopravy na Brno stejné jako bylo na konci roku 2017, dokud 
se nepřejde na VDV - starosta Bystřice n. P. bude jednat s hejtmany obou krajů. 
Starostka městyse informovala členy rady o jednání starosty městy Bystřice n. P. se zástupci 
Jihomoravského kraje - jednání bylo vstřícné, konstruktivní, bude pokračovat s cílem najít 
řešení dané situace. 
21. Žádost o posunutí autobusové linky Nedvědice - Vír v pracovní dny z 16.00 na 17.00 - 
bude dořešeno po doplnění informací potřebných pro podání žádosti. 
22. Rada městyse schválila cenovou nabídku na zakoupení informačních tabulí na dveře ÚM 
ve výši 6.800,- Kč. 
23. Rada projednala Výzvu zastupitelům obcí a měst ČR k doplacení odměn členů 
okrskových volebních komisí z vlastního rozpočtu a uložila starostce předložit tuto 
k projednání v zastupitelstvu. 

Hlasování: 

Pro: 0 proti: 11 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse neschvaluje Výzvu k doplacení odměn členů okrskových volebních 
komisí z vlastního rozpočtu. 
Zastupitelstvo městyse ukládá starostce odpovědět vyzývateli na Výzvu k doplacení odměn 
členů okrskových volebních komisí a obrátit se na Mikroregion Bystřičko k přijetí 
stanoviska k tomuto nekoncepčnímu řešení. 

24. Rada městyse vzala na vědomí informaci k provedení hydrologického průzkumu vodního 
zdroje u XXXX - XXXXXXX po 8. 3. 2018. 
25. Rada městyse schválila Účetní závěrku roku 2017 ZŠ a MŠ Štěpánov nad Svratkou a 
uložila starostce předložit jednání ZM hospodářský výsledek ZŠ a MŠ za rok 2017. 
26. Rada projednala Žádost o příspěvek na činnost mladých hasičů na rok 2018 a 
doporučuje zastupitelstvu schválit příspěvek ve výši 25.000,- Kč. 
27. Rada schválila Žádost o souhlas s provedením udržovacích prací na domě č.p. 25 s tím, 
že práce budou provedeny až po ukončení zateplení KD. 
28. Žádost o vyjádření k akci „Stavební úpravy RD č.p. 203 - XXXXXXXXX - projednání bylo 
odloženo. 
29. Rada městyse byla informována o dodávce knih Ždársko z nebe. 
30. Rada projednala Dodatek k nájemní smlouvě o provozování kanalizace pro veřejnou 
potřebu v obci Štěpánov nad Svratkou ze dne 30.12. 2004 a uložila starostce předložit tuto 
smlouvu k projednání v zastupitelstvu. 
31. Rada schválila rozpočtové opatření č. 1/2018. 
32. Rada projednala nabídku firmy BONITA na vybavení dětských hřišť (kolotoče) - je třeba 
zvážit, v rozpočtu je počítáno s částkou 100.000,- Kč. 

Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse bere na vědomí zprávu o činnosti rady městyse. 
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Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl p. Dušan Murčo: 
Kontrolní výbor se od posledního zasedání zastupitelstva zabýval inventarizací, nebyly 
zjištěny žádné nedostatky. Závěrečná zpráva bude projednána v bodě č. 5. 

Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl Mgr. Vratislav Kubík: 
Finanční výbor se od posledního zasedání nesešel. 

Sjednáním ekologické komise seznámil zastupitele p. Milan Opatřil: 
Ekologická komise byla na jednání v Železárnách 31. 1. 2018, kde bylo projednáváno měření 
ovzduší mimo provoz Železáren SZÚ - cenová nabídka na provedené měření je ve výši 
180.000,- Kč/měsíc měření. Přislíben finanční podíl na tomto měření, přičemž by byly měřeny 
hodnoty oxidu siřičitého, benzenu (ten se nevyskytuje, v Železárnách se s ním nepracuje) a 
furfurialkohol. Dále byla EK informována o podané žádosti o dotaci na snížení fugitivních 
emisí - přislíbena podpora při získání dotace. Je třeba zvážit možnost vyčkat s měřením do 
doby rozhodnutí o přidělení dotace, případně využít možnosti akreditovaných společností na 
měření zápachu. 

Hlasování: 

Pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje spolupráci Městyse Štěpánov nad Svratkou s Železárnami 
Štěpánov spol. s.r.o. při získání dotace na snížení fugitivních emisí. 
Zastupitelstvo městyse odkládá rozhodnutí o měření ovzduší SZÚ. 
Zastupitelstvo městyse ukládá Mgr. Vratislavu Kubíkovi navázat kontakt s akreditovanou 
společností na měření zápachu. 

Zprávu o činnosti kulturní komise přednesla Mgr. Stanislava Kubíková: 
V současné době probíhá Česko čte dětem - celkem 5 čtení, proběhla beseda „ O cestě do 
Santiago de Compostela", připravuje se: 
18. 3. vystoupení Borověnky s výzdobou kraslice na městečku + velikonoční vyrábění 14. 4. - 
Čistá Vysočina - úklidová akce 
22. - 24. 6 Štěkule - v pátek divadelní vystoupení souboru z Víru, neděle divadelní vystoupení 
pro děti (XXXXXXXXX), cimbálová muzika a vystoupení souboru VOFUK 29. 6 - plaviáda + 
doprovodný program + fontána 

Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse bere na vědomí zprávu o činnosti komisí a výborů. 

K bodu č. 5: Inventarizace majetku městyse za rok 2017 - zpráva 
Starostka městyse přednesla zprávu o celkové inventarizaci. V souladu se směrnicemi byla 
zahájena proškolením 6. 12. 2017, v průběhu prosince proběhly veškeré přípravné práce a 
vlastní inventury majetku včetně doúčtování všech pohybů majetku, ukončena byla k 31. 12. 
2017. Ve dnech 31. 12. 2017 - 26. 1. 2018 proběhlo zpracování inventárních soupisů v 
souladu s plánem inventur. Hlavní inventární komise neshledala žádné nedostatky 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse bere na vědomí průběh inventarizace majetku městyse za rok 

2017. 

K bodu č. 6: Novelizované předpisy vydané k účetnictví a rozpočtu pro ÚSC 

od 1.1. 2018. 

Novelizované předpisy vydané k účetnictví a rozpočtu od 1. 1. 2018 -č. 410/2009 Sb. 

Prováděcí vyhláška k účetnictví, vyhláška č. 397/2017 (vymezení účtů), č. 383/2009 Sb. 

technická vyhláška o účetních záznamech, č. 312/2014 Sb. konsolidační vyhláška státu, č. 

270/2010 Sb. vyhláška o inventarizaci majetku a závazků, vyhláška č. 323/2002 Sb. a vyhláška 

č. 12/2018 o rozpočtové skladbě. 

Starostka městyse seznámila se změnami vyplývajícími z výše uvedené aktualizace účetních 
směrnic. 

Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse bere na vědomí aktualizaci účetních směrnic na rok 2018. 

K bodu č. 7: Aktualizace Strategického plánu rozvoje Štěpánova nad Svratkou 
2018 - 2022. 

Jednání zastupitelstva byla předložena aktualizace Strategického plánu schváleného 
zastupitelstvem 9. 9. 2015, ve které je navrhováno: v oblasti občanské vybavenosti: 
- vyřadit projekt „Oprava střechy a fasády úřadu, rekonstrukce kanceláří úřadu městyse" - 

realizováno v celkové hodnotě 2.094.382,- Kč 
- vyřadit projekt „Oprava obecního domu na Vrtěžíři" - realizováno v celkové hodnotě 

163.139,- Kč 
v oblasti technické a dopravní infrastruktury: 
- vyřadit projekt „Vypracování pasportu místních komunikací a dopravního značení" - 

realizováno v celkové hodnotě 182.262,- Kč 
v oblasti péče o životní prostředí a krajinu: 
- vyřadit projekt „Zlepšování životního prostředí v okolí závodu Železáren" - projekt nebylo 

možno realizovat, zamýšlené pozemky byly odkoupeny Železárnami 
v oblasti obnova tradic, kulturního dědictví a památek: 
- zařazen projekt „Obnovení křížku u Hodůnky" 

Hlasování: 

Pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje Aktualizaci Strategického plánu rozvoje Štěpánova nad 

Svratkou 2018 - 2022. 

V 21:05 minut odešel z jednání zastupitelstva p. Dušan Vícha. 
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K bodu č. 8: Snížení energetické náročnosti KD - vícepráce - podlaha sál, 
CN ústřední topení, sociální zařízení. 

Na základě jednání zastupitelů na místě samém a informací z jednání rady se zastupitelé 
zaměřili na projednání cenových nabídek rekonstrukce ústředního topení a sociálního 
zařízení. Projednání víceprací v souvislosti s opravou podlahy sálu bude až na příštím 
zasedání zastupitelstva na základě závěrů kontrolního dne za účasti projektanta Ing. 
XXXXXXXXXXXX, kdy dojde k navržení konkrétního řešení. 

Hlasování: 

Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje vícepráce při rekonstrukci podlahy v sále a přisáli KD při 
realizaci projektu „Snížení energetické náročnosti - kulturní dům s restaurací a penzionem 
Štěpánov", cenová nabídka bude posouzena na příštím zasedání ZM. 
Zastupitelstvo městyse schvaluje předloženou cenovou nabídku na rekonstrukci 
ústředního topení v KD firmy XXXXXXXXXXXX v celkové výši 569.423,34 Kč. 
Zastupitelstvo městyse schvaluje cenovou nabídku na vodoinstalací práce pro sociální 
zařízení KD firmy XXXXXXXXXXXX v celkové výši 132.442,97 Kč Zastupitelstvo městyse 
schvaluje cenovou nabídku XXXXXXXXXXXXX na obkladačské práce sociálního zařízení KD 
a vstupní místnosti v celkové výši 84.209,- Kč. 
Zastupitelstvo městyse schvaluje cenovou nabídku na vnější drenáž budovy KD ze severní 
strany v rozsahu sklepení firmy STAREDO ve výši 273.116,11 Kč. 

K bodu č. 9: Smlouva o poskytování poradenství při administraci projektu 
financovaného z programů a fondů ČR/EU s firmou B+P Research s.r.o. 
„Infrastrukturou k odbornému vzdělávání" ZŠ Štěpánov nad Svratkou - 
reg.č.projektu CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_062/0004231 financovaného z IROP. 

Rada vybírala ze dvou nabídek, které byly srovnatelné, a přiklonila se k firmě, která 
doposud na tomto projektu pracovala. 

Hlasování: 

Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse předává Smlouvu o poskytování poradenství při administraci 
projektu financovaného z programů a fondů ČR/EU s firmou B+P Research s.r.o. 
„Infrastrukturou k odbornému vzdělávání" ZŠ Štěpánov nad Svratkou - reg.č.projektu 
CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_062/0004231 financovaného z IROP na rozhodnutí rady. 
Zastupitelstvo městyse ukládá starostce dojednat ve smlouvě o poskytování poradenství 
při administraci projektu s firmou B+P Research s.r.o. možnost stanovení maximální 
částky. 
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K bodu č. 10: Žádost o finanční dar MO STP Bystřice n. P. na rok 2018. 
Starostka městyse předložila jednání zastupitelstva žádost o finanční dar MO STP Bystřice n. 
P. na rok 2018 - rada doporučuje dar ve výši 2.000,- Kč. 

Hlasování: 

Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje Žádost o finanční dar MO STP Bystřice n. P. na rok 2018 
ve výši 2.000,- Kč. 

K bodu č. 11: Žádost ZŠ a MŠ Štěpánov nad Svratkou o schválení hospodářského 

výsledku za rok 2017. 

Rada projednala a schválila Účetní závěrku za rok 2017 a zastupitelstvu je předložena Žádost 

o schválení hospodářského výsledku za rok 2017, který činí z hlavní činnosti 123,33 Kč a 

hospodářské činnosti 16.295,78 Kč. ZŠ žádá o převedení těchto částek do rezervního fondu. 

Hlasování: 

Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Štěpánov nad Svratkou za 

rok 2017 a převedení 123,33 Kč z hlavní činnosti a 16.295,78 Kč z hospodářské činnosti do 

rezervního fondu. 

K bodu č. 12: Žádost o příspěvek na činnost mladých hasičů na rok 2018. 

Starostka městyse předložila jednání zastupitelstva žádost SDH na výchovu mládeže, praní a 

zakoupení výstroje pro mládež, příspěvek na závody a soutěže - byla projednána v radě a 

doporučeno zastupitelstvu schválit příspěvek ve výši 25.000,- Kč. 

Hlasování: 

Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje Žádost o příspěvek na činnost mladých hasičů na rok 

2018 ve výši 25.000,- Kč. 

K bodu č. 13: Dodatek č. 22 k nájemní smlouvě o provozování kanalizace pro 

veřejnou potřebu v obci Štěpánov nad Svratkou ze dne 30.12. 2004. 

BVK jako správce kanalizační sítě v roce 2017 ušetřil na nákladech a tudíž na základě dodatku 

smlouvy bude převedena do rozpočtu městyse částka 100.000,- Kč + DPH. 
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Hlasování: 

Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje Dodatek č. 22 k nájemní smlouvě o provozování 

kanalizace pro veřejnou potřebu v obci Štěpánov nad Svratkou ze dne 30.12. 2004, kterým 

se navyšuje nájemné za kanalizační infrastrukturu za rok 2017 o 100.000,- Kč + DPH. 

K bodu č. 14: Rozpočtová opatření č. 12/2017,1/2018. 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje rozpočtové opatření č. 12/2017 a 1/2018 v předloženém 

znění. 

K bodu č. 15: Různé, diskuze, závěr. 

Na závěr jednání přečetla zapisovatelka usnesení z dnešního zasedání a jednání 

zastupitelstva ukončila starostka městyse. 

Hlasování: 

Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 

 

 

Mgr. Alena Boháčová PaedDr. Šárka Kunčíková 

místostarostka městyse starostka městyse 
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